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Rada Miejska w Prudniku 

Komisja Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego , Komisja Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Budownictwa  

 

Protokół nr IX/2024 
ze wspólnego posiedzenia  

Komisji Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa 

wraz z Komisją Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego 

 

Posiedzenie w dniu 16 grudnia 2024 r. 

Obrady rozpoczęto 16 grudnia 2024 r. o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:50 tego 

samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego. 

Obecni: 

1. Krzysztof Fejdych 

2. Grażyna Hołda 

3. Łukasz Karpowicz 

4. Paweł Licznar 

5. Edward Mazur 

6. Stanisław Mięczakowski 

7. Aneta Samotus 

8. Zygmunt Trojniak 

 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Budownictwa. 

Obecni: 

1. Leszek Czereba 

2. Krzysztof Fejdych 

3. Łukasz Karpowicz 

4. Paweł Licznar 

5. Edward Mazur 

6. Stanisław Mięczakowski 

7. Zygmunt Trojniak 

8. Andrzej Włosek 

9. Wiesław Zawiślak 

/lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu/ 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum, 

Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Budownictwa Krzysztof Fejdych oraz Przewodniczący Komisji Budżetu, 

Finansów i Rozwoju Gospodarczego – Łukasz Karpowicz. 

Przewodniczący na wstępie przywitali radnych oraz zaproszonych gości. Stwierdzili, że 

Komisje posiadają quorum do podejmowania opinii i wniosków. 

W posiedzeniu udział wzięli: Burmistrz Grzegorz Zawiślak, Wiceburmistrz Wiesław 

Kopterski, Skarbnik Gminy Wioleta Zator, Dyrektor OPS Bernadeta Bednarczuk, Sekretarz 

Marek Radom  

b) Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 25.11.2024 
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Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego Łukasz Karpowicz 

poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 25.11.2024 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 25.11.2024.  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Grażyna Hołda, Aneta Samotus 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa Krzysztof 

Fejdych poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 25.11.2024 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 25.11.2024.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Zawiślak 

 

2. Gospodarka finansowa: 

Projekty uchwał z zakresu gospodarki finansowej omówiła Skarbnik Wioleta Zator.  

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2024 rok 

(druk nr 140) 

Radny Stanisław Mięczakowski zapytał czy jest jakaś możliwość rozdysponowania 

nadwyżki?  

Burmistrz Grzegorz Zawiślak oznajmił, że temat jest otwarty, ale dopiero w miesiącu 

styczniu, gdyż prawdopodobnie wygenerowana będzie nadwyżka i można będzie się 

zastanowić nad zadaniami, które będzie można do budżetu wprowadzić. Teraz trzeba 

zamknąć budżet z takimi potrzebami jakie są, ale w styczniu będzie można pochylić się nad 

tematem.  

Radny Stanisław Mięczakowski oznajmił, że w czerwcu złożył interpelacje dotyczącą 

remontu chodnika łączącego Łąkę Prudnicką z Prudnikiem. W odpowiedzi otrzymał 

informację, że wydział inwestycji złożył wniosek o zabezpieczenie środków na ten cel w 

budżecie. Radny zapytał, w którym paragrafie są te środki ujęte? 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak oznajmił, że wniosek owszem został złożony. Budżet był 

formułowany we września, wniosek nie znalazł odzwierciedlenia w budżecie, w związku z 

zaistniałą powodzią. Chodnik został zalany i będzie zgłaszany w aplikacji w ramach 

odbudowy infrastruktury popowodziowej.  Do budżetu gminy mają trafić środki na 

przebudowę tego chodnika, a stosowna dokumentacja będzie musiała zostać wykonana 

szybciej. Zaplanowane jest wykonanie w tym miejscu ścieżki pieszo-rowerowej.   

Radny Stanisław Mięczakowski oznajmił, że rozumie procedury, ale chciałby aby 

inwestycja znalazła odzwierciedlenie w budżecie, gdyż temat jest odwlekany z roku na rok. 

Dodał, że chciałby, aby do tematu podejść kompleksowo.  
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Radny Zygmunt Trojniak zapytał czy jest możliwość złożenia wniosku, aby od stycznia, 

jeśli pojawiają się jakiekolwiek dodatkowe wpływy do budżetu, środki nie były dzielone tylko 

szły do rezerwy i mogły być dysponowane według uznania Rady Miejskiej? 

Radca Prawny Katarzyna Staniaszek oznajmiła, że jeśli budżet jest uchwalony to zgodnie z 

przepisami, bez przyzwolenia Burmistrza, Rada nie może samodzielnie wprowadzać zmian. 

Jeśli organy będą współpracować to oczywiście jest taka możliwość.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2024 rok 

(druk nr 140) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego:  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Grażyna Hołda, Aneta Samotus 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa:  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Andrzej Włosek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Zawiślak 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

prognozy Finansowej na lata 2024-2027 (druk nr 141) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

prognozy Finansowej na lata 2024-2027 (druk nr 141) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego:  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Edward Mazur 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Stanisław Mięczakowski, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Grażyna Hołda, Aneta Samotus 
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Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Edward Mazur, 

Andrzej Włosek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Stanisław Mięczakowski, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Zawiślak 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wykazu wydatków budżetu Gminy Prudnik, 

które w 2024 r. nie wygasają z upływem roku budżetowego i określenia ostatecznego terminu 

dokonania wydatku ujętego w wykazie (druk nr 142) 

Radni podjęli długą dyskusję dotycząca opóźnień w realizacji dokumentacji projektowych 

oraz inwestycji. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak tłumaczył, że z reguły opóźnienia te wynikają z czynników 

zewnętrznych niezależnych od inwestora.   

Poruszano również kryteria wprowadzane podczas przetargów, zmiany wag przy wyborach 

ofert, aby w przyszłości uniknąć takich sytuacji.  

Radni nie wnieśli uwag do projektu.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wykazu wydatków budżetu Gminy Prudnik, które 

w 2024 r. nie wygasają z upływem roku budżetowego i określenia ostatecznego terminu 

dokonania wydatku ujętego w wykazie (druk nr 142) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego:  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Edward Mazur, Aneta Samotus 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Stanisław Mięczakowski, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (1) 

Grażyna Hołda 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Edward Mazur, 

Andrzej Włosek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Stanisław Mięczakowski, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Zawiślak 
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d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Prudnik na 2025 

rok (druk 143) 

Skarbnik Gminy Wioleta Zator poinformowała, że do budżetu Gminy Prudnik została 

wprowadzona autopoprawka. Skarbnik omówiła zmiany w stosunku do projektu uchwały 

przedstawionego w miesiącu listopadzie.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Prudnik na 2025 rok 

(druk 143) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego:  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Edward Mazur, Aneta Samotus 

PRZECIW (1) 

Stanisław Mięczakowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (1) 

Grażyna Hołda 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Edward Mazur, 

Andrzej Włosek 

PRZECIW (2) 

Stanisław Mięczakowski, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Zawiślak 

 

e) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Prudnik na lata 2025-2028 (druk nr 144) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Prudnik na lata 2025-2028 (druk nr 144) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego:  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Edward Mazur, Aneta Samotus 

PRZECIW (2) 

Stanisław Mięczakowski, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (1) 

Grażyna Hołda 
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Komisję Gospodarki Komunalnej,, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Edward Mazur, 

Andrzej Włosek 

PRZECIW (2) 

Stanisław Mięczakowski, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Zawiślak 

 

3. Gospodarowanie mieniem: 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia zasad gospodarowania 

nieruchomościami Gminy Prudnik (druk nr 145) 

Projekt uchwały omówiła Naczelnik Wydziału Mienia Gminy Dorota Szmulik.  

Radny Zygmunt Trojniak odniósł się do zapisu § 5.2.   Nie podlegają sprzedaży: 2) lokale 

mieszkalne położone w budynku wykorzystywanym do realizacji zadań własnych gminy. 

Zapytał gdzie znajduje się taki wykaz? Skąd wiadomo, które to budynki wykorzystywane są 

do realizacji zadań własnych gminy? 

Naczelnik Wydziału Mienia Gminy Dorota Szmulik oznajmiła, że nie ma katalogu 

budynków, które będą wykorzystywane do zadań własnych gminy. Katalog taki jest zbędny, 

gdyż w § 7 jest zapis, który mówi: „Zgody Rady wyrażonej w odrębnej uchwale wymaga 

sprzedaż lokali mieszkalnych na rzecz ich najemców położonych w budynkach w których 

nie została utworzona wspólnota mieszkaniowa, w przypadku równoczesnej sprzedaży 

wszystkich lokali w budynku wielomieszkaniowym”. Także każda sytuacja będzie 

rozpatrywana indywidulanie i jeśli wpłynie taki wniosek wówczas podejmowana będzie 

decyzja czy dany budynek ma zostać sprzedany czy też pozostać we władaniu gminy do 

realizacji zadań własnych.  

Przewodniczący Komisji Budownictwa Krzysztof Fejdych dopytał czy w takim razie 

wszystkie mieszkania mogą zostać sprzedane, jeśli rada wyrazi zgodę (przy 100% chęci ich 

nabycia)? 

Naczelnik Wydziału Mienia Gminy Dorota Szmulik potwierdziła.  

Burmistrz Grzegorz Zawiślak oznajmił, że nie chce nikomu ograniczać szansy nabywania 

mieszkania, tylko jeśli okaże się, że gmina na dany budynek poniosła dość duże nakłady, 

wówczas kwestia bonifikaty będzie podlegała dyskusji. Jest możliwość sprzedaży każdego 

obiektu, jednak konieczna będzie wcześniejsza rekomendacja.  

Radca Prawny Katarzyna Staniaszek wyjaśniła zapisy poszczególnych paragrafów 

uchwały. Oznajmiła, że są to ogólne zasady, a praktyka pokaże jakie będą miały one 

zastosowanie. 

Po zakończonej dyskusji zaopiniowanie projektu uchwały został poddany pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia zasad gospodarowania 

nieruchomościami Gminy Prudnik (druk nr 145) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego:  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 
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Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Edward Mazur, Aneta Samotus 

PRZECIW (1) 

Zygmunt Trojniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Grażyna Hołda 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa:  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Edward Mazur, 

Andrzej Włosek 

PRZECIW (1) 

Zygmunt Trojniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Zawiślak 

 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od 

opłat oraz trybu ich pobierania (druk nr 146) 

Projekt uchwały omówiła dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Bernadeta Bednarczuk.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od 

opłat oraz trybu ich pobierania (druk nr 146) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego:  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Grażyna Hołda, Aneta Samotus 

 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa:  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Zawiślak 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na 

sprzedaż napojów alkoholowych na terenie Gminy Prudnik (druk nr 147) 

Przewodniczący Komisji Budownictwa Krzysztof Fejdych zauważył, że liczba 160 

zezwoleń została w pełni wykorzystana. Zapytał, czy planuje się jej zwiększenie. Dopytał 

również, czy istnieje jakiś pomysł na zmniejszenie tej liczby, biorąc pod uwagę problemy 

związane z alkoholem w gminie. 

Radny Edward Mazur, członek Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oznajmił, że póki co nie ma sygnałów ani ze strony policji, ani ze strony mieszkańców, więc 

nie ma podstaw, aby ograniczać tą ilość.  

Radny Leszek Czereba oznajmił, że  z tego co się orientuje są miejsca, w których są 

zgłoszenia i można wziąć je pod uwagę na przyszłość. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak powiedział, że sytuacja wygląda w ten sposób, że jeśli 

przedsiębiorca złamie zasady ustawy o wychowaniu w trzeźwości, to wówczas są przesłanki 

do tego, aby cofnąć koncesje. Przedsiębiorcy mają tą świadomość i na tą chwilę nie ma 

sygnałów, aby nadużycie miało miejsce.   

Dalsza dyskusja nie została podjęta.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na 

sprzedaż napojów alkoholowych na terenie Gminy Prudnik (druk nr 147) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego:  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (1) 

Grażyna Hołda 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Zawiślak 

 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy 

Prudnik do partnerstwa w celu realizacji wspólnego projektu pn. „Współpraca transgraniczna 

w dziedzinie cyfryzacji i cyberbezpieczeństwa” w ramach Programu INTERREG Czechy – 
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Polska 2021-2027 (druk nr 148) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy 

Prudnik do partnerstwa w celu realizacji wspólnego projektu pn. „Współpraca transgraniczna 

w dziedzinie cyfryzacji i cyberbezpieczeństwa” w ramach Programu INTERREG Czechy – 

Polska 2021-2027 (druk nr 148) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego:  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (1) 

Grażyna Hołda 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Zawiślak 

 

d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej 

w Prudniku (druk nr 149) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej 

w Prudniku (druk nr 149) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego:  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (1) 

Grażyna Hołda 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek 
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NIEOBECNI (1) 

Wiesław Zawiślak 

 

e) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji 

Rady Miejskiej w Prudniku (druk nr 150) 

Przewodniczący Komisji Budżetu Łukasz Karpowicz oznajmił, że propozycja planu 

została przedstawiona, jednak wszelkie modyfikacje w ciągu roku są jak najbardziej 

dopuszczalne.  

Radni dyskusji nie podjęli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji 

Rady Miejskiej w Prudniku (druk nr 150) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego:  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Grażyna Hołda, Paweł Licznar 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Licznar, Wiesław Zawiślak 

 

5. Omówienie projektów uchwał złożonych w ramach inicjatywy przez grupę radnych: 

Przewodniczący Komisji Budownictwa Krzysztof Fejdych zapytał czy w kwestii 

utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy jedyną wada projektu uchwały jest brak statutu? 

Radca Katarzyna Staniaszek poinformowała, że Rada Miejska w Prudniku, w dniu 27 

października 2016 roku podjęła uchwałę w sprawie utworzenia młodzieżowej Rady Miejskiej. 

Uchwała ta obowiązuje.  Należałoby przeanalizować wcześniej podjętą uchwałę i ewentualnie 

dokonać zmian, lub uchylić obowiązującą i podjąć nową.  

Przewodniczący Komisji Budownictwa Krzysztof Fejdych dodał, że jego intencją jest to, 

aby Rada Młodzieżowa miała uprawnienia, które skłonią młodzież do aktywnego brania 

udziału w życiu publicznym, na przykład konsultacja z Radą wydatków, czy organizacji 

imprez sportowych, czy też przyznanie radzie budżetu na realizację swoich celów.  

Radny Zygmunt Trojniak oznajmił, że uchwała dotycząca budżetu obywatelskiego również 

była podejmowana. Zapytał czy ona nie obwiązuje? 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak wyjaśnił, że jest to uchwała fakultatywna i może, ale nie musi 

być podejmowana co roku. Aktualnie nie obowiązuje żadna uchwała dotycząca budżetu 

obywatelskiego. Dodał, że należy zastanowić się nad wprowadzeniem nowych zasad nad jego 

funkcjonowaniem.  
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6. Sprawy bieżące Komisji, zamknięcie porządku posiedzenia. 

  

Wobec wyczerpania porządku obrad posiedzenie zakończono.  

 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej,  

Mieszkaniowej i Budownictwa 

 

Krzysztof Fejdych  

 

 

 Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 

 


